
 
 
 
Schriftelijke vraag. 
 
Aan: 
College van Burgemeester en Wethouders 
 
Van: 
Fractiesecretariaat Seniorenpartij Schagen 
 
Datum:  
1 maart 2024 
 
Onderwerp:  
Vraag n.a.v. agendapunt 8 (Informatierapportage pagina 6) van de Oordeelsvormende 
vergadering d.d. 5 maart 2024 
 
 
Geacht College, 
 
In de Informatierapportage pagina 6 van de Oordeelsvormende vergadering van 5 maart 
2024 onder het kopje Duurzaamheid & RO lezen we bij Ruimtelijke Ordening, NIP-aanpak en 
Pre-SMP het volgende: 
 
“De gemeente beoogt zo spoedig mogelijk te starten met het pré-SMP” 
 
Vraag: 
De Seniorenpartij Schagen wil graag weten wat de stand van zaken is. 
 

ANTWOORD: 

 

• De gemeente is gestart met een vooronderzoek, een Flora en Fauna 

onderzoek. Hieruit komt een overzicht naar voren van relevante beschermde 

soorten en een omgevingsscan van gebiedseigenschappen. Dit 

vooronderzoek is een noodzakelijke stap voordat het daadwerkelijke SMP-

onderzoek kan worden gedaan. Het resultaat kan gebruikt worden voor de 

opzet van het SMP-onderzoek.  

• Een soortenmanagementplan(SMP)-onderzoek duurt al snel 1 a 2 jaar en kan 

het beste gestart worden in april, in verband met de paar- en levenscyclus 

van de beschermde soorten. 

• De provincie heeft bepaald dat zij wil gaan werken met het pre-SMP proces. 

Dat houdt in dat een gemeente die van plan is van start te gaan met het 

SMP-onderzoek onder bepaalde voorwaarden een tijdelijke ontheffing (max 2 

jaar) krijgt en daarmee van start kan gaan met haar isolatieprogramma. De 



provincie moet nog haar eigen beleid hierop vaststellen, Provincie Noord-

Holland hoopt dat dit beleid in juni van dit jaar af is. Het is nog niet zeker of 

voor die tijd al ontheffing kan worden verleend. 

• Onderdeel van het vooronderzoek dat nu wordt uitgevoerd is overleg met de 

omgevingsdienst over de opzet van het uit te voeren SMP-onderzoek. Dat is 

positief aangezien het vooronderzoek (hopelijk) ook als voorbereiding kan 

dienen voor een pre-SMP aanvraag. 

• Wij verwachten dat zodra de pre-SMP ontheffing aangevraagd kan worden, 

alle voorbereidingen van onze kant zijn genomen zodat we direct een 

aanvraag kunnen doen. 

• In een optimistisch scenario hebben wij de ontheffing op tijd verkregen om 

vanaf september van start te gaan met de Lokale Aanpak Isolatie (LAI). Voor 

dit scenario is het vooral belangrijk dat de provincie snel haar beleid vaststelt 

en er snelle procedures aan koppelt. Daarnaast zijn de uitkomsten van het 

vooronderzoek van belang. 

 
 
Namens de Seniorenpartij Schagen 
C.H.J. Quint 
 


